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 Tid Tisdagen den 22 mars 2011 kl 17.00 – 19.15 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat Tisdagen den 29 mars 2011 

 
 

 

 

Per Ankersjö Per Bolund 

  

Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Per Ankersjö (C) ordföranden  

Per Bolund (MP) vice ordföranden  

 

Jonas Nilsson (M)  

Torbjörn Erbe (M) §§ 1-13   

Helena Levy (M)   

Karin Karlsbro (FP)  

Mikael Magnusson (S)   

Katarina Luhr (MP)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Anders Thureson (M)  för Per Ola Bosson (M) 

Eva Runvald (M) för Nils Ingelström (M) 

Fredrik Canerstam (S) för Åsa Wester (S) 

Måns Lönnroth (S) för Teres Lindberg (S) 

Viktor Strååt (M) §§ 14-27 för Torbjörn Erbe (M) 

  

Ersättare: 

  

Viktor Strååt (M) §§ 1-13  

Andreas Lundin (M)  

Frida Johansson Metso (FP)   

Maria Brogren (C)   

Rebecka Carlsson (MP)  

Charles Berkow (MP)  

Sara Stenudd (V)  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Gunnar Söderholm, Annika Lindgren, Håkan Andersson, Gustaf 

Landahl, Ingrid Mårtenson, Lena Embertsén, Margareta Widell, Maria Stigle, 

Marianne Kängström, Pia Winbladh Högfors och Ulf Mohlander, samt biträdande 

borgarrådssekreterare Albin Ring Broman. 

 



  

 
 § 17 

Hållbara Järvas årsrapport 2010 till Boverket 
Dnr 2010-007153 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godtar anmälan av årsrapport för projektet  

 Hållbara Järva. 
 

Handlingar i ärendet 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande från den 8 mars 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Per Ankersjö (C) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Per Bolund m.fl. (MP) enligt följande: 

  

Miljöpartiet välkomnar att staden inom projekt Hållbara Järva börjat satsa på 

energieffektivisering av miljonprogramshus. Mycket återstår trots detta att göra. 

Miljöpartiet anser att man vid upprustning av stadens miljonprogramsområden 

bör öka ambitionsnivån för effektiviseringen till att uppnå passivhus-standard 

och att staden ska höja takten och göra effektiviseringar av 

miljonprogramsområden i väsentligt utökad omfattning. 

 

Särskilt uttalande lämnas av Mikael Magnusson (S) och Stellan F Hamrin (V) enligt 

följande: 

 

Området kring Järvafältet har ett bostadsbestånd som är i behov av omfattande 

renoveringar. Det är positivt att det görs satsningar på detta även om det är långt 

ifrån tillräckligt. Om Järva på allvar ska kunna bli en miljöstadsdel med samma 

tydliga profil som Norra Djurgårdsstaden måste ambitionerna höjas.  

 

Det skulle onekligen kunna vara en spännande utmaning, som kanske skulle 

kunna stimulera också näringslivet i vår stad, ifall Staden bestämde sig för att 

göra miljonprogramshusen i Järvaområdet till gröna hus. Många länder har 

stadsmiljöer som påminner om de runt Järvafältet. En rejäl satsning på att få våra 

miljonprogram miljöklassade skulle kunna göra Stockholm till ett internationellt 

föredöme, samtidigt som det skulle innebära ett rejält standardlyft för områden 

som är i behov av det. Då skulle vi på allvar kunna tala om att miljonprogram 

blir miljöprogram. Så bygger vi framtidens Stockholm.  

 

För att stimulera en hållbar livsstil kring Järvafältet bör kollektivtrafiken 

förbättras och utvecklas i dialog med kranskommuner, landstinget och SL. 



  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ingrid Mårtenson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


